
 
 

Referat fra styremøte i Østfold skytterkrets – 11.01.23 
Sted: Skytterhuset Krapfoss, Anton Krogsvold vei 20, 1597 Moss 
Referent: Rina Østenby-Thorkildsen 
 

Verv Navn Klubb  

Kretsleder Marianne Ullvassveen Ull Sportsskyttere Til stede 

Nestleder Hilde Johansen Ertnes Sarpsborg PK Meldt forfall 

Sekretær Rina Østenby-Thorkildsen Sarpsborg PK Til stede 

Kasserer Niklas Pernevi Halden PK Til stede 

Styremedlem Emil Andersen Hasle og Ise SSK Meldt forfall 

Styremedlem Neil H. Nielsen Halden PK Til stede 

Varamedlem Jon Lithander Sarpsborg PK Til stede 

Varamedlem Niels Kaulum Fredrikstad SS  

 
Fagkomiteer 

 Verv Navn Klubb Innstilling 

FK Pistol Leder Knut Gundersen Sarpsborg PK Til stede 

FK Rifle Leder Belinda Rostad Krapfoss SSL Til stede 

FK Lerdue Leder Rachelle Wollf Råde Jeger og fisk Til stede 

 
 

Sak Ansvarlig Frist 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 02.11 og 14.11. 
Godkjent uten kommentarer. 

 

  

2. Økonomi 
Alle medlemskontingentene er nå betalt av klubbene, samt noe fra 
2021. Vi har ingen fakturaer utestående. 
Vi har fått inn mer i bingoinntekter enn i 2021. 
Regnskapet for 2022 er ferdig og viser et overskudd på kr 243 554,-. 
På konto ca. 1 million. 
Overfører slik at det står mest penger på kontoen med renter. 
 
Niklas sender budsjett for 2022 til styret, for et grunnlag for budsjett 
2023. 
 
Kontrollutvalgets medlemmer Petter Svanevik og Rogers Sivertsen 
skal delta på kurs via Norges idrettsforbund «Kontrollutvalgets ansvar 
og oppgaver»; 24. januar kl. 18:00 via Teams, ligger på hjemmesiden 
Norges idrettsforbund. 
 

 
 
 
 
 
 
Niklas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 

Forbundet søker om voksenopplæringsmidler for de som har deltatt 
på kurs, og overfører midler til kretsen. Vi kan ikke se at vi har 
mottatt dette. Marianne sjekker opp. 
 
Søknad fra fagkomite Rifle 
Det har kommet inn søknad om støtte til aktiviteter og premier, se 
egen søknad. 5 aktiviteter totalt ca. kr 17 450,-. 
 

1. Østfoldligaen, kr 1200,- godkjennes 
2. RTT; baneleie, pizza godkjennes, men ikke trenerhonorar. Kr 

3000,- 
3. Skyteskole; Viktig at det er fagkomitee Rifle som inviterer. 

Med det som kriterier så godkjennes, kr 8 500,-. 
4. Samling for de minste; Kr 1500,- godkjennes. 
5. Premier/diverse; kr 2 000,- godkjennes. 

 
 

 
Marianne 

3. Status årsberetninger 2022 Rifle, pistol og lerdue 
 
Årsberetning for rifle jobbes det med. Belinda sender den så snart 
den er ferdig. 
 
Årsberetning for pistol er ferdig og sendt til styreleder og sekretær. 
 
Marianne tar kontakt med fagkomite Lerdue og finner ut av status på 
årsberetning. 
 

  

4. Status KM Statutter alle grener 
Statuttene som pistol har utarbeidet kan overføres til rifle. 
 

  

5. ØSK Kretsting 2023 
 
Rina har sjekket med Inspiria, Knut har sjekket med Scandic 
Brennemoen og Marianne med Rolvsøyhallen. 
 
Vi flytter kretstinget til 9. mars. Marianne sjekker om Inspiria og 
Brennemoen har plassmulighet denne datoen. Møte starter kl. 19:00, 
styret møter kl. 18:00. Alternativ dato er 16. mars. 
 
Vi inviterer NM vinnere fra 2020, 2021 og 2022 til kretstinget. 
 
Innkalling må ut 1 måned før kretstinget og 2 uker før møte er frist 
for innkomne forslag, og papirene skal offentliggjøres 1 uke før. 

  



 
 

6. Fagkomite Rifle, pistol og lerdue 
Pistol 
31 approberte stevner i 2023. 
Dommerkurs elektronikk; Blir felles kurs for rifle og pistol. Blir første 
halvdel av 2023. Klubbene melder på, og egenandel betales til egen 
klubb, som igjen fakturerer kretsen. 
Rekrutteringstiltak for barn og ungdom; Trenger å rekruttere til 
pistol, og det jobbes med brainstorming i forhold til dette. 
Jobbes med NM luft; da blir det kun for pistol. Trenger bistand fra 
flere for å evt. få til dette. Må søkes til forbundet. Siste helg i mars 
om det blir dette. 
Medaljebeholdning i klubben; må lages en oversikt over 
beholdningen. Knut lager denne. 
 
Rifle 
De har sett på aktiviteter, se egen søknad om midler, punkt. 2. 
Vurderer NM 2023 i Sarpsborg hallen. 
Det har kommet inn spørsmål om det er mulig å søke om stipend og 
matpenger for de som skyter utenfor Norges grenser, men som da 
ikke er på landslaget. Det blir ikke dekket matpenger, men trenger 
mer info om hva spørsmålet egentlig omhandler. Belinda tar det med 
tilbake til spørsmålsstiller og ber om en konkret forespørsel. 
 
Lerdue 
 

  

7. Eventuelt 
 
Neste styremøte 
Mandag 27. februar, kl. 19:00 på Teams. Rina kaller inn. 
 

 
 
 
Rina 

 

 
 


